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Dagsorden/Referat Bestyrelsesmøde Horslunde landsbyordning 

Dato og klokkeslæt: Tirsdag den 31. 01.23 kl. 16-17 

Sted: Personalerummet 

Forplejning: [Klik her – skriv hvad der serveres til mødet] 

Deltagere: Leif Uthermøhl, Lasse Præstegård, Henrik Sølner, Lene Jensen, Betina Refsgård, Nickolei Heising, Anne-
Sophie Weymelka, Andreas Kristiansen og Vikki Jensen 

Fraværende:  Katrine Theil, Manja Hansen 

Mødeleder: Leif Utermøhl  

Referent:  Karsten Sandau 

  

1. Godkendelse af dagsorden 

Sagsfremstilling:  

 

Beslutning: 

Godkendt 

2. Nyt fra formanden 

Sagsfremstilling: 

 

Beslutning: 

Det kommer senere under mødet med Borgerforeningen 

3. Nyt fra elevrådet 

Sagsfremstilling: 

 

Beslutning: 

Elevrådet deltog ikke på dagens møde 

4. Nyt fra personalet 

Sagsfremstilling: 

 

Beslutning: 

Der er uro…  

Der er et presset arbejdsmiljø omkring en enkelt klasse… AMR er på sagen og ledelsen 

arbejder tæt sammen med personalet for at finde løsninger. 
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5. Nyt fra Ledelsen 

Sagsfremstilling:  

 

Vi har sat gang i 2 nye projekter, som skal være med til at øge trivslen hos eleverne. FIT 

FIRST og Skolestyrken 

 

Beslutning: 

 

FIT FIRST starter efter vinterferien…. Lærerne og pædagogerne har været på kursus… 

I går havde vi personalemøde, hvor vi fik skudt skolestyrken i gang… Det er et 

trivselsprojekt der gerne skulle kunne måles i trivselsmålingerne fremadrettet… 

 

6. Elevtals udvikling 

 

Sagsfremstilling:  

Lasse har stillet et spørgsmål til elevtalsudviklingen, Se bilag 

Beslutning: 

Medarbejderrepræsentanten fra skolen undrer sig over at tallene ikke stemmer i forhold 

til det der står i 5. september tallene på medarbejderportalen? 

Lasse er ikke tilfreds med de fremsendte tal, da de ikke stemmer overens med 5. 

september tallene, der tidligere er blev gennemgået på et bestyrelsesmøde…  

Det er rigtigt svært at være frivillig i en bestyrelse, når det er så divergerende 

oplysninger der bliver fremsendt… Det bilag Lasse havde sendt med til sit spørgsmål til 

byrådet, der stod der at det var 5. september tal og alm. klasser, så det undrer Lasse at 

det ikke er disse tal der fremsendes når han spørger… 

 

7. BTU 

 

Sagsfremstilling: 

Fremlæggelse af BTU fra SFO og skole, se bilag… 

Meget tilfreds og tilfreds… Der er lidt udfordringer omkring et par klasser  

Skoledelen var der en svarprocent på 37 procent? Det bør vi kunne gøre bedre… En 

oplevelse af, at det er de forældre der har noget på hjertet, der udfylder BTU, resten 

tænker pyt… 
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Mobning ligger bestyrelsen på sinde, så der ønskes en plan for hvordan vi arbejder med 

elevernes oplevelse af mobning… Projektet ”Skolestyrken” arbejder med dette og 

bestyrelsen håber at kunne se en effekt. 

Det bliver sat på til næste møde…  

 

8. Politiske opmærksomheder 

 

Sagsfremstilling:  

 

Beslutning: 

Det drøftes på mødet med Borgerforeningen, der afholdes efter det ordinære 

bestyrelsesmøde 

9. Evt. 

 

Sagsfremstilling: 

 

Beslutning: 

 


